
 

SPF Seniorerna Vikbolandet 

 
Protokoll fört vid årsmötesförhandlingar  

den 23 mars 2022  kl. 14.00  

i Östra Husby bygdegård 
 

 

§ 01 Årsmötets öppnande 
Ordföranden Magnus Arnoldsson inledde med parentation över de tio 

medlemmar som avlidit under 2021.  

Därefter hälsades medlemmarna välkomna och förklarades årsmötet öppnat. 

 

§ 02 Fråga om årsmötet är vederbörligen utlyst 

Att årsmötet är korrekt utlyst godkändes. 

 

§ 03 Fastställande av föredragningslista 

En ny punkt 18 skjuts in vilket gör att punkterna 18-25 förskjuts ett nummer. 

Föredragningslistan med denna ändring fastställdes. 

 

§ 04  Val av ordförande och sekreterare vid årsmötet 

Till ordförande för årsmötet valdes Curt Andersson och till sekreterare 

Kristina Kufver Jakobsson. Curt gick igenom proceduren med röstning. 

 

§ 05 Val av protokolljusterare och röstkontrollanter  

Till protokolljusterare och röstkontrollanter valdes Rune Botvidsson och 

Gudrun Nilsson-Larsson. 

 

§ 06 Styrelsens verksamhetsberättelse 

Årsmötet beslutade att med ett godkännande lägga styrelsens verksamhets-

berättelse för 2021 till handlingarna. Curt Andersson anmärkte att arbetet med 

opinionsbildning kring hemtjänstens flyttning inte tagits med i 

verksamhetsberättelsen. För det arbetet har SPF Vikbolandet fått utmärkelsen 

”Årets förening” av förbundet.  

  

§ 07 Revisorernas berättelse 

Bert Karlsson läste upp revisorernas berättelse.  

 Årsmötet beslutade att med ett godkännande lägga revisorernas berättelse till 

handlingarna. 



§ 08 Fastställa resultat- och balansräkning 
Årsmötet beslutade godkänna 2021 års förelagda resultat- och balansräkning 

samt lägga desamma till handlingarna. 

§ 09 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021. 

 

§ 10 Beslut i anledning av vinst eller förlust enligt balansräkningen 

Årsmötet beslutade att årets resultat skall överföras i ny räkning. 

 

§ 11 Fastställa budget för 2022 

 Årsmötet beslutade godkänna föreslagen budget för 2022. 

 

§ 12 Fastställa ersättning till styrelse och funktionärer 

Årsmötet beslutade att nuvarande arvoden till styrelsen, 1200 kr vardera till 

ordf, kassör och sekr, samt milersättning med 18,50 kr vid förrättning skall 

vara oförändrade under 2022. 

 

§ 13 Fastställa medlemsavgift 

Årsmötet beslutade att medlemsavgiften för 2023 skall vara oförändrad med 

250 kr såvida förbundet centralt inte ändrar utdebiteringen.  

 Avgiftsfrihet för alla över 90 år kvarstår tills vidare. 

 

§ 14 Fastställa verksamhetsplan 

Ingen verksamhetsplan har skickats ut till medlemmarna. Den finns publicerad 

på hemsidan. Verksamhetsplanen/programmet för 2022 godkändes. Detta är 

ett levande dokument som uppdateras och kompletteras under året till 

medlemmarnas gagn. 

 

§ 15 Besluta om antalet styrelsemedlemmar som samtliga skall vara ordinarie 

Årsmötet beslutade att antalet styrelsemedlemmar under 2022 skall vara 5 st. 

 

§ 16 Val av ordförande 

Till ordförande på 1 år valdes Magnus Arnoldsson. 

 

§ 17 Val av styrelseledamöter 

Till styrelseledamöter valdes: 

  

Omval på 2 år Agneta Carlberg 

Omval på 2 år Paul Finér  



Kvarstår 1 år: Kristina Kufver Jakobsson 

Nyval på 2 år Birgitta Ståhl 

 

§ 18 Val av representant till Kommunala Pensionärsrådet (KPR) 

Till ny representant valdes Gunilla Fredriksson. 

   

§ 19 Val av revisorer och ersättare 

Till revisorer och ersättare valdes: 

 Omval revisor på 1 år: Ann Christin Svensson  

 Omval revisor på 1 år: Bert Karlsson 

 Omval ersättare på 1 år: Bengt-Åke Johansson  

 Omval ersättare på 1 år: Lars Östensson 

 

§ 20 Val av ombud och ersättare till distriktsstämman 

Som ombud till distriktsstämman valdes: 

Magnus Arnoldson 

Ebba Arnoldson 

Bengt Åke Johansson 

Gunilla Nensén Johansson 

Eventuella ersättare utses av styrelsen. 

 

 

§ 21 Val av sockenombud 

 Till sockenombud för 2022 valdes: 

 

 Dagsberg-Furingstad-Tåby  vakant 

 Häradshammar-Östra Ny Gudrun Nilsson-Larsson omval 

Jonsberg-Rönö Gunilla & Bengt Magnusson omval 

 Konungsund-Östra Stenby Ebba Arnoldson nyval  

 Kuddby-Å Barbro Pettersson omval  

  Östra Husby Agneta Carlberg omval

   

Sockenombud kan vid behov utse vice sockenombud. 

 

 

§ 22 Beslut om antal ledamöter och ersättare i valberedningen 

Antal ledamöter ska vara fem.  



 

 

§ 23 Val av valberedning 

 Till valberedning valdes Rune Botvidsson, Monika Helgeson, Lars Andersson 

(sammankallande). Styrelsen får i uppdrag att hitta ytterligare två ledamöter 

för att öka den geografiska spridningen på Vikbolandets. Anna Karin 

Johansson kan tillfrågas, hon föreslogs men var inte själv närvarande på mötet. 

  

 

§ 24 Motioner och förslag från medlemmar 

Några motioner eller förslag hade inte inkommit. 

 

 

§ 25 Övriga frågor 

Alla medlemmar ombeds uppdatera eventuellt ändrade uppgifter på 

telefonnummer och epost-adresser. Information om möten annonseras inte 

bara i tidningen utan skickas numera även via epost. Dessutom uppmanas alla 

att anmäla medlemsavgiften som e-faktura för att spara portopengar. 

 

Reseansvarig Agneta Carlberg berättade om 

Resan till Eksjö Tattoo lördagen den 30 juli som görs i samarbete med 

distriktet. 

 

Agneta informerade också om nästa träff som är vårlunchen och för att delta i 

den måste man anmäla sig. Lista fanns i lokalen. 

 

Curt Andersson informerade om att beslut nu tagits att hemtjänsten ska flytta 

tillbaka till Östra Husby under 2023.  

 

Mötet avslutades med förtäring av landgång med dryck samt kaffe och kaka, 

musikunderhållning av S-E Mars med gissningstävling samt sedvanligt lotteri.   

 

§ 26 Avslutning 

Magnus Arnoldsson tog över klubban och tackade med blomsterbuketter till 

Rune Botvidsson för hans idoga arbete med priffe, boule och valberedning, 

P-O Nyholm och Owe Brusman för deras styrelsearbete, 

eldsjälen Gunilla Nensén Johansson som avgår efter många år i styrelsen och 

som aldrig säger nej när man ber om hjälp med något samt 

”Mister SPF” Lars Andersson som varit omväxlande både kassör och 

ordförande i många år, ibland samtidigt. 



 Magnus Arnoldsson tackade Curt Andersson för väl genomfört arbete som 

mötesordförande och överlämnade blommor till honom och till 

mötessekreteraren Kristina Kufver Jakobsson innan mötet avslutades.  

  

 

 

Vid protokollet: ____________________ Mötesordförande: __________________  

 Kristina Kufver Jakobsson  Curt Andersson 

 

 

 

Justerat:  _________________________   _________________________  

 Gudrun Nilsson-Larsson Rune Botvidsson 


